

Smart Factory

Additive Manufacturing | AI & Machine Learning | Big Data & Analytics | Automation | Robotics | Digital Twin & Simulation | Connectivity | Electronics | Human-Machine-Interface | Logistics | Plant Engineering | Security & Safety | Sensor Technology



BT-Anlagenbau GmbH & Co.KG

Ludersdorf 175
8200 Gleisdorf
Austria | Österreich

Christian Hartbauer
T +43 / 3112 / 55 80 - 0
E office@bt-anlagenbau.at
W www.bt-anlagenbau.at

PRODUCT
ENGINEERING &
SERVICES



Quality control for the future!

Quality control is the key to success of every production process – in real time, all the time.

You can trust BT-Anlagenbau as a pioneer and a dependable partner, with a very wide range of products: from the unique HSP Product Analyzer, which combines 3D camera technology and hyperspectral analysis and is revolutionising quality control in the building materials industry, to the Meat Sorter, which enables full and rapid control of all kinds of food products.

All of these systems work with integrated databases, so that they provide an ideal basis for big data applications, paving the way towards smart factory operation.

Qualitätskontrolle der Zukunft!

Qualitätskontrolle ist der Schlüssel zum Erfolg – permanent, in Echtzeit und von jedem Produktionsprozess.

Hier überzeugt die BT-Anlagenbau als Vorreiter, verlässlicher Partner und vor allem mit einem sehr breiten Angebot: Vom einzigartigen HSP Product Analyzer, der mit seiner Kombination aus Hyperspektral- und 3D-Kamera-Technologie die Qualitätskontrolle in der Baustoffindustrie revolutioniert, bis hin zum Meat Sorter, der im Lebensmittelbereich eine lückenlose und schnelle Kontrolle von verschiedensten Lebensmitteln ermöglicht.

Mit integrierter Datenbank ist jedes dieser Systeme außerdem ein wichtiger Baustein für Big Data Anwendungen und somit wegweisend im Hinblick auf eine Smart Factory.



Image Processing Systems of BT-Anlagenbau
© BT-Anlagenbau GmbH & Co.KG



Meat Sorter: High Level Quality Control
© Fotolia



Quality Control with Hyperspectral Precision
© Fotolia